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§ 4 

Förlängning av avtal om drift av Fruängsgårdens servicehus 
restaurang samt leverans av heldygnskost   

Beslut 

1. Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner att avtalet 

med Sodexo AB, organisationsnummer 556232-7873, gällande 

drift av Fruängsgårdens servicehusrestaurang samt leveranser av 

heldygnskost, förlängs från 16 augusti 2014 till 15 augusti 2015. 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Avtal tecknades med Sodexo AB för perioden 1 oktober 2012 till  

15 augusti 2014 om driften av Fruängsgårdens restaurang och 

leveranser av heldygnskost. En förlängning av avtalet föreslås till och 

med 15 augusti 2015. 

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 5 november 2013. 

Dnr 586-2011-2.2.1  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Eva Fagerhem m.fl. (S) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) anmälde 

ett särskilt uttalande. 

 

”För äldres välbefinnande är bra mat och en bra måltidsmiljö viktiga 

faktorer. Därför är det tillfredsställande att det av den information vi 

fått från brukare och anhöriga framgår att de är mycket nöjda med hur 

matsituationen fungerar. Matsalen beskrivs som hemtrevlig och 

familjär och maten får toppbetyg. Till exempel erbjuder man 

temaveckor med olika typer av mat. Bemötandet från personalen 

upplevs som mycket positiv och eventuella klagomål åtgärdas direkt.” 

 
Särskilt uttalande 

Jessica Jormtun m.fl. (MP) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

”Vi bifaller förvaltningens förslag till beslut, och när avtalet löper ut 

2015 kommer vi att ha en alternativ lokal lösning färdig. Bra mat är av 

stor betydelse för de äldres välbefinnande och hälsa.  
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Forts. § 4 

 

Därför anser Miljöpartiet att mat ska lagas i ett kök på plats för att 

transporttiden ska bli så kort som möjligt, så att så mycket som 

möjligt av matens näring finns kvar när de äldre får den på sin tallrik. 

En annan fördel med att laga mat på plats är att alla boende på 

servicehuset kan känna doften av nylagad mat. Undernäring är 

fortfarande ett problem hos de äldre i vår stad. En av anledningarna 

till det är tiden mellan tillagning och konsumtion. Miljön kring 

måltiderna har också stor betydelse för att de äldre ska känna matlust 

och njuta av sin måltid.” 

___________________ 

 


